
Zápis z porady vedení konané dne 21. 11. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Rebok, Vičar, Regner, 

Veselý, Dostál, Bartošek  

Omluveni: Křenek 

1. Zprávy od zástupce ředitele Ing. Veselého 

 Minulé úterý proběhla porada rektora s děkany a řediteli ústavů, ÚVT zastupoval Ing. 

Veselý. Mezi hlavní témata patřila diskuse o rozpočtu univerzity a o rozpočtových 

pravidlech.  

 První návrh rozpočtu lze očekávat tento týden po výjezdním zasedání vedení MU. 

 Tajemnice informovala o návštěvě paní kvestorky a upozornila, že vzhledem 

k předpokládané částce, se kterou může ÚVT počítat na stavby (nižší než v současném 

roce), bude nutné provést významnou prioritizaci (a redukci) stavebních aktivit 

(primárně trasy počítačové sítě). Podle informací od paní kvestorky také nemůžeme 

počítat s centralizovaným financováním oprav CPS.  

 

2. Organizační oznámení 

 Ředitel uložil divizním vedoucím, aby byl pravidelně zván na schůzky divizí. Cílem je 

zlepšení komunikace s vedoucími oddělení (a podle charakteru schůze divize i dalšími 

pracovníky ústavu).  

 Možnost vybudování záložního dieselagregátu na Komenského náměstí je závislá na 

vyjádření RMU.  

 V tomto týdnu bude spuštěna inventarizace software, pracovníci budou informování  

e-mailem.  

 Elektronické schvalování stavu majetku po inventarizaci probíhá bez problémů, ředitel 

navrhl ještě drobné úpravy. Kohoutková poděkovala za zpětnou vazbu.  

 Od 17. 11. vstoupil v platnost nový organizační řád univerzity.  

 Tajemnice seznámila s harmonogramem výpočtů pro mzdy, veškerá agenda musí být 

odevzdána do 14. 12.  

 Do pátku 25. 11. odešlou divizní návrhy odměn řediteli.  

 Tajemnice žádá pracovníky, aby zbývající dovolenou vkládali do systému co 

nejrychleji, aby bylo možno včas uzavřít docházku.  

 

3. Různé  

 Vičar předal divizním nové propagační slohy, další jsou k dispozici na sekretariátě.  

 Kohoutková informovala o existenci pracovní verze jednotné přihlašovací stránky do 

informačních systémů MUNI a o napojení INETu na tuto přihlašovací stránku. 

Grafické řešení přihlašovací stránky zajišťuje Vičar. Na zasedání Rady pro IT zazní 

základní informace o portálu i systému jednotného přihlašování.  

 Bartošek informoval, že v návaznosti na rostoucí požadavky Ochranného svazu 

autorského (aktuální verze zákona projednávaná Sněmovnou) mohou být 

v budoucnosti velmi významně (více než řádově) zvýšeny poplatky za kopírky na celé 



univerzitě. Zákon je zatím v jednání, situaci bude nutné řešit po ukončení 

legislativního procesu.  

 Ve čtvrtek 24. 11. probíhá na fakultě Den spolupráce s průmyslovými partnery, za 

ústav vystoupí Rebok.   

 Microsoft ukončil EES smlouvu, odkup dalších licencí řeší Kasprzaková.  

 Nový web je na základě připomínek uživatelů postupně upravován a doplňován.   

 Malinka požádal divizní o návrhy na stáže pro SSME, zašlou do středy.  

 Dostál připravil návrhy na vyplacení odměn za publikační činnost, budou vyplaceny 

v rámci motivačního programu pro zaměstnance po schválení ředitelem.  

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  


